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OBČINA ČRENŠOVCI 

Občinski svet 

 
Z A P I S N I K 

24. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne,  19.10.2017 ob 18. uri, 
v sejni sobi Kleklovega doma. 

 

Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta:  
Miha Horvat, mag. Marija Horvat, dr. Matej Kolenko, Anton Horvat, Dominik Horvat, Ivan Rajtar, Darja Hodnik, 
Dušan Utroša, mag. Roman Kolenko, Vladimir Žalik, Anton Radman, Stanko Bohnec, Boris Kreslin in Meri 
Horvat. 
Odsoten: Matej Kranjec. 
Ostali prisotni: Jožica Cigan in Stanko Lebar  - občinska uprava, Aleksandra Ribarič – predsednica NO.  

Ad/1 

Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih 14 članov OS, da je OS sklepčen in lahko nadaljuje  z delom. Nato 

je pod 

Ad/2 
predlagal naslednji  DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 24. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 23. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
4. Izvolitev elektorja za volitve člana Državnega sveta RS in določitev kandidata za člana državnega 

sveta RS, 
5. Soglasje k imenovanju ravnatelja  Osnovne šole Franceta Prešerna Črenšovci, 
6. Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Knjižnica – Kulturni center Lendava, 
7. Dopolnitev Pravilnika o dodeljevanju sredstev za pospeševanje razvoja malega gospodarstva v 

Občini Črenšovci, 
8. Obravnava in sprejem Letnega programa ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Črenšovci za 

leto 2018, 
9. Tekoče zadeve in 
10. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta, 

ki so ga člani OS soglasno sprejeli. 
 
Ad/3  
Župan Anton Törnar je podal pregled zapisnika 23. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila  
27.9.2017.  
 
Dušan Utroša, član OS, je podal pripombe na zapisnik oziroma prebral njegov predlog vsebine zapisnika pri Ad/9 
pod II. in III. točko ter pri Ad/10, od prvega do desetega odstavka in povedal, da jih podaja iz razloga, da bistvo 
povedanega na seji razumejo tudi tisti, ki zapisnik, objavljen na spletni strani, berejo. 
 
Razprave o vsebini predlaganih sprememb in dopolnitev zapisnika ni bilo, razen, da so svetniki dr. Matej Kolenko, 
Anton Radman, Miha Horvat in Stanko Bohnec predlagali, da naj bo v bodoče zapisnik kratek in jedrnat in 
vsebuje le predloge o katerih se razpravlja in sklepe, ki so sprejeti. 
 
Župan je dal na glasovanje predlog zapisnika. Za zapisnik je glasovalo 5 svetnikov od 14 prisotnih. Župan je 
ugotovil, da zapisnik ni potrjen. 
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Nato je župan dal na glasovanje pripombe svetnika Dušana Utroša. Za pripombe je glasovalo 7 svetnikov od 14 
prisotnih. Župan je ugotovil, da pripombe niso sprejete.  
 
Ad/4  
Stanko Bohnec, član OS, je člane seznanil, da je Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, 
ugotovila, da sta bili pravilno vloženi dve kandidaturi za predstavnika v volilno telo za volitve člana državnega 
sveta. Kandidata sta: Miha Horvat in Anton Radman. 
 
Na predlog župana je bil  soglasno sprejet SKLEP štev. 0320-24/2017- 161: 
V volilno komisijo za izvolitev predstavnikov v volilno telo za volitve predstavnikov lokalnih interesov v 
državni svet se imenujejo: Stanko Bohnec, mag. Marija Horvat in Vladimir Žalik. 
 
O predlaganih kandidatih je bilo opravljeno tajno glasovanje. Po opravljenem glasovanju je volilna komisija 
posredovala poročilo o glasovanju. Glasovalo je 14 članov OS. Kandidat Miha Horvat je dobil 6 glasov. Kandidat 
Anton Radman je dobil 8 glasov. Volilna komisija je ugotovila, da je izvoljen Anton Radman. 
        
Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-24/2017- 162: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejema poročilo volilne komisije o izvolitvi predstavnika v volilno telo 
za volitve predstavnikov lokalnih interesov v državni svet in ugotavlja, da je za elektorja izvoljen Anton 
Radman,  roj.  24.9.1960, stanujoč na Srednji Bistrici 63, 9232 Črenšovci. 
 
Ad/5 
Mag. Marija Horvat, članica OS, se je pri tej točki dnevnega reda  izločila in zapustila sejno sobo. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja,  na podlagi 
vloge za pridobitev mnenja pri imenovanju ravnatelja zavoda Osnovne šole Franceta Prešerna ugotovila, da sta 
prijavljeni dve kandidatki. Komisija je podala pozitivno mnenje k obema kandidatkama, ki izpolnjujeta zakonske 
pogoje za imenovanje ravnatelja in predlaga OS, da poda mnenje h kandidatkam.  
   
V razpravi so sodelovali župan Anton Törnar in svetnika Vladimir Žalik in Ivan Rajtar, ki so predlagali, da OS poda 
pozitivno mnenje sedanji ravnateljici mag. Mariji Horvat zaradi dosedanjega uspešnega vodenja zavoda, 
predloženega programa vodenja vrtca in šole in razvojnega načrta zavoda, bolj strokovne usposobljenosti in več 
delovnih izkušenj na vodstvenem in organizacijskem področju. Šola je v času njenega ravnateljevanja prejela 
nekaj vidnih državnih priznanj in je prepoznavna v slovenskem prostoru in izven meja. 

 
Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-24/2017-163: 
Občinski svet Občine Črenšovci daje pozitivno mnenje k imenovanju mag. Marije Horvat, roj. 7.11.1959, 
stanujoče na Srednji Bistrici 87, za ravnateljico Osnovne šole Franceta Prešerna Črenšovci.  
 
Ad/6 
Stanko Bohnec, član OS, je člane OS seznanil, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, na 
podlagi vloge Sveta Knjižnice – Kulturnega centra Lendava za mnenje k izbranemu kandidatu direktorja javnega 
zavoda ugotovila, da je na razpis prispela vloga dr.  Alberta Halásza, ki ustreza razpisnim pogojem in predlaga 
OS, da poda pozitivno mnenje k izbranemu kandidatu. 
 

Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-24/2017-164: 
Občinski svet Občine Črenšovci daje pozitivno mnenje k imenovanju dr. Alberta Halásza, roj. 5.2.1969, 
stanujočega v Gornjem Lakošu, Gozdna ulica 18, 9220 Lendava, za direktorja javnega zavoda  Knjižnica  - 
Kulturni center Lendava.  
 
Ad/7 
Jožica Cigan je povedala, da je dopolnitev Pravilnika o dodeljevanju sredstev za pospeševanje razvoja malega 

gospodarstva v Občini Črenšovci z definicijo enotnega podjetja skladno z Uredbo Komisije (EU) št. 1407/2013 
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pripravljena na podlagi predloga Ministrstva za finance Republike Slovenije, Direktorata za javno premoženje, 

Sektorja za spremljanje državnih pomoč. 

Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli  SKLEP štev. 0320-24/2017-165: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejeme Dopolnitev Pravilnika o dodeljevanju sredstev za 
pospeševanje razvoja malega gospodarstva v Občini Črenšovci. 
 
Ad/8 
Stanko Lebar je predstavil vsebino letnega programa ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Črenšovci za leto 
2018 in ob tem povedal, da so s strani nekaterih občanov bili dani predlogi, da bi gospodinjstva prejela več vreč 
za embalažo, ker 24 vreč ne zadošča za celo leto in jih morajo dokupovati. 
 
V razpravo o številu vreč za embalažo oziroma frekvenci odvoza embalaže in ostalih mešanih odpadkov so se 
vključili Anton Horvat, mag. Roman Kolenko, Darja Hodnik in Vladimir Žalik, ki so bili mnenja, da bi več vreč 
najbrž vplivalo na ceno odvoza in obremenilo tudi tista gospodinjstva, ki imajo viška vreč. 
 
Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so sprejeli SKLEP štev. 0320-24/2017- 166: 
Občina Črenšovci sprejme predlog Letnega programa ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini 
Črenšovci za leto 2018. 
 
Ad/9 
I. 
Župan je povedal, da je s strani Sklada kmetijskih zemljišč Republike Slovenije bila v podpis poslana Pogodba o 
prenosu kmetijskih zemljišč in gozdov v lasti občine. V pogodbi so navedena zemljišča, ki so po namenski rabi 
kmetijska zemljišča, dejanska raba pa so večina poljske poti s katerimi upravlja in jih vzdržuje občina.  
 
Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-24/2017-167:  
Občina Črenšovci ne pristopa k podpisu Pogodbe o prenosu kmetijskih zemljišč in gozdov med Občino 
Črenšovci in Skladom kmetijskih zemljišč in gozdov Republike Slovenije.  
 
II. 
Vladimir Žalik, član OS, je predstavil stališče Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Črenšovci 
sveta o izgradnji pločnika v Trnju, ki predlaga, da se na omenjeni trasi tri postavi izven nivojski pločnik, ki 
zagotavlja večjo varnost v prometu za najranljivejšo skupino prometnih udeležencev. Svet predlaga tudi proučitev 
možnosti krožnega prometa v križišču v Trnju (ob trasi tri). 

 
Ad/10 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je predlagal, da se pripravijo spremembe oziroma dopolnitve Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Črenšovci glede dostopnosti posameznikov do zvočnega zapisa javnih sej OS. 
 
S predlogom se je strinjala večina svetnikov in z 13 glasovi sprejela SKLEP štev. 0320-24/2017-168: 
Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci posredujejo v 14 dneh od dneva današnje seje občinski upravi 
predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki pripravi gradivo za 
obravnavo na seji OS. 
 
Darjo Hodnik, članico OS, je zanimala izvedba gradnje parkirišča pri šoli na Srednji Bistrici, opozorila je na 
problem zapiranja oken v vaškem domu na Gornji Bistrici in vprašala kako je s koriščenjem vaških dvoran s strani 
društev in posameznikov. 
 
Župan je povedal, da so dela na parkirišču začeta, rok dokončanja je konec aprila 2018. V vaškem domu na 
Gornji Bistrici je predvidena pri sanaciji tudi menjava oken. Vaško-gasilski domovi so dani v upravljanje društvom, 
ki odločajo na kakšen način se dvorane lahko koristijo. 
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Mag. Marija Horvat, članica OS, je opozorila na veliko količino ambrozije pri čistilni napravi na Bistrici in zahtevala  
odstranitev, saj je je ena najbolj alergenih rastlin v naravi. 
 
Anton Radman, član OS, je ponovno opozoril na razdelilno CATV omarico postavljeno na pločniku na Srednji 
Bistrici, ki zakriva pogled na cesto in predlagal, da se na pobudo krajank uredi trikotnik na križišču na Srednji 
Bistrici. 
 
Meri Horvat, članica OS, je predlagala, da bi prebivalcem romskega naselja Kamenci omogočili nakup  gradbenih 
parcel, ki so bile razparcelirane že v letu 2003, za ceno 0,60 za m2, ki je bila določena s sklepom OS v letu 2003. 
 
Župan je povedal, da se na OS naj naslovi vloga o kateri bo odločal OS.  
 
Miha Horvata, člana OS, je zanimalo kaj konkretno je bilo narejeno na področju mladim prijazna občina v devetih 
mesecih od podane pobude in predlagal, da občina mladim ponudi prijazno okolje za bivanje in življenje, med 
drugim je to tudi športno prireditveni center za katerega se naj naročijo idejne zasnove.  
 
Župan je povedal, da je potrebno doreči ukrepe s področja lokalne mladinske politike in povabil svetnika Miha 

Horvata na pogovor, ki bo podlaga za pripravo aktov.  

Svetniki Stanko Bohnec, Anton Radman, mag. Roman Kolenko in Dušan Utroša so izmenjali mnenja o športno 
rekreacijskih centrih tako v Črenšovcih kot na Bistrici in ugotavljali, da se v šport in športno infrastrukturo v 
preteklosti ni vlagalo in predlagali izdelavo strategije ter pripravo razvojnega programa za naslednje srednjeročno 
obdobje, saj se aktualni v letošnjem letu izteka.  
 
Miha Horvat, član OS, je vprašal ali ima občinska uprava informacije o gradnji optičnega omrežja v občini,  saj se 

predstavniki podjetja GVO oglašajo pri nekaterih krajanih v Žižkih glede služnosti. 

Stanko Lebar je povedal, da Telekom namerava postaviti 32 km optičnega omrežja vendar mu natančna trasa ni 
znana. Ob gradnji vodovoda so bili seznanjeni z možnostjo položitve cevi v rove. 
 

Miha Horvat, član OS, je predlagal, da občinska uprava spremlja javne razpise glede financiranja postavitve 

javnih električnih polnilnic, saj bo to v prihodnosti trend in nujnost in da se tudi naša občina vključi v Evropski 

teden mobilnosti. Vprašal je ali ima občina popis vzdrževanja javnih objektov za katere je bilo namenjenih 
v letošnjem proračunu 38.000,00 EUR 

Župan je je povedal, da občina ima popis, ki ga je potrebno dopolniti. Trenutno se urejata mrliška vežica na Dolnji 
Bistrici, odprte pa so zadeve še na mrliški veži na Gornji in Srednji Bistrici. Na naslednji seji OS bo podano 
natančno poročilo.  
 
Ivan Rajtar, član OS, je predlagal, da se realizira  dana pobuda za  sklic izredne seje o problematiki vodovoda in 
da člani OS dobijo recenzijsko poročilo, saj dvomi, da so se predlogi v poročilu upoštevali pri izgradnji vodovoda. 
Del vsebine recenzijskega poročila je na seji prebral. 
 
Župan je povedal, da je recenzijsko poročilo vsakemu svetniku na vpogled na sedežu občine. 
 
Dušan Utroša, član OS, je povedal, da je v redu, da čedalje več svetnikov skrbi vodovod in je potrebno na tem 
področju nekaj narediti, saj voda ni to kar se je pričakovalo. Dejstvo je, da v tehnično izvedbenem smislu zadeva 
ne funkcionira, zato predlaga, da se čim prej pristopi k reševanju problematike in občanom zagotovi dobro pitno 
vodo.      
 
Ker je bil dnevni red izčrpan je župan sejo zaključil ob 21. uri.   
Seja je posneta z diktafonom in shranjena na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 
 
Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
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Jožica CIGAN                          Anton TÖRNAR, župan 
 
 
 


